
Aan: de Gemeenteraadsleden van Maastricht 
Van: een aantal grote binnensportverenigingen 
Schrijver: Lambert van Lieshout 

• 
Naar een nieuwe Tarievennota Spoii Gemeente Maastricht 2017 
De in de Sportnota Meerbewegen (maart 2013) aangekondigde Tarievennota sport begint nu langzamerhand 
vorm te krijgen. En de plannen tot nu toe pakken voor de Binnensportverenigingen ronduit teleurstellend uit. 
Vandaar dat wij de Gemeenteraad dringend verzoeken om deze plannen zodanig aan te passen dat er meer 
recht wordt gedaan aan een van de grootste knelpunten uit de nota: 
het aanpakken van de oneerlijke scheefgroei tussen de tarieven van de binnen- en de buitensport. 

In de voornoemde Sportnota werd geconstateerd dat er een "forse scheefgroei" is ontstaan tussen de tarieven 
voor de binnen- en de buitensport. Immers een lid van een voetbalvereniging betaalde b.v. slechts € 17,55 per 
seizoen aan accommodatiekosten , terwijl dit voor een volleybalvereniging liefst € 152,10 was!!! 

Dit gigantische verschil zou dus kleiner worden gemaakt. Tegelijkertijd werd meteen al aangekondigd dat de 
tarieven van de binnensport NIET verlaagd zouden worden. De reden hiervoor werd verder niet toegelicht, 
maar met dit besluit werd de lastverzwaring voor de buitensport wel extra groot. 
Immers als een groot oneerlijk verschil op redelijke termijn verkleind moet worden en dit verschil alleen maar 
kleiner kan worden gemaakt door aan één kant alleen verhogingen toe te passen zonder aan de andere kant te 
verlagen, dan is dit extra zwaar. 

Inmiddels zijn er vier jaar verstreken en na een kennelijk moeizaam proces, waarbij de binnensport bijna niet 
meer betrokken is geweest, is het voorlopige resultaat dat de tarieven voor de buitensportverenigingen 
geharmoniseerd worden tot 3,0% dekkingsgraad. En dat dit percentage dan in fases verhoogd wordt naar 5%. 
Voor sommige specifieke verenigingen is dit een harde dobber, voor andere-een meevaller. 
Van het verkleinen van de oneerlijke, forse scheefgroei tussen de binnen- en buitensporttarieven is hierdoor 
natuurlijk helemaal geen sprake!!! De voetballer uit het voorbeeld van hierboven betaalt nu nog altijd maar € 
17,85 en de volleyballer nog altijd liefst € 152,10. Voorwaar geen grote stap voorwaarts. 
En als we het verslag van het Sportcafé in Maastricht West en het Raadvoorstel "Tarievennota" mogen geloven 
wordt dit nieuwe tarief (en dus het grote onrecht) daarna weer voor vijfjaar bevroren 

Hier kunnen wij als Binnensport niet op wachten. Ook wij hebben het water aan de lippen staan en dat komt 
met name door de veel te hoge huurkosten die de Gemeente ons in rekening brengt. Van onze contributie 
inkomsten gaat namelijk meer dan 60% naar de gemeentelijke zaalhuurü! 

Wat willen wij dan? 
Wij willen dat er op een redelijke termijn eindelijk een eerlijker tarievenstructuur ontstaat. Tijdens het 
Sportcafé in Maastricht Oost antwoordde de heer Scherpenzeel van HC Consultants desgevraagd dat de 
landelijke bandbreedtes voor het dekkingspercentage als volgt zijn: 
Buitensport 5-20% Binnensport 15-25% 
In het huidige Raadsvoorstel zijn die percentages voor de Binnensport inmiddels opgerekt tot 10-40%. 

Er worden argumenten aangevoerd waarom er verschillen zijn in dekkingspercentages, maar ons wordt hieruit 
niet duidelijk of deze verschillen nu echt wel zo groot moeten zijn. 

Echter duidelijk is wel dat, afhankelijk van welke percentages gehanteerd worden, in Maastricht de tarieven 
van de buitensport, na de nu voorgestelde maatregelen, dus net de onderkant van deze bandbreedte bereiken, 
terwijl de binnensport al jaren aan de bovengrens (of op zijn minst halfweg) zit! 



Ons voorstel is dan ook dat de binnensport tarieven ook aan de onderkant van de bandbreedte 15-25% gaan 
worden aangeslagen. Dus een onmiddellijke verlaging van de tarieven met 10%. 

Hiervoor moet dan natuurlijk wel eerst het Raadsbesluit uit 2013 om de tarieven van de binnensporten niet te 
verlagen worden heroverwogen. Met de inzichten van toen was dat besluit misschien eigenlijk ook al 
onbegrijpelijk, maar in het licht van het hierboven gestelde is het echt absoluut niet meer te verdedigen. 
Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald. 

Wij vragen de Raad dus nadrukkelijk om NIET akkoord te gaan met het eerste Beslispunt uit het 
Raadsvoorstel en de binnensporttarieven te gaan aanpassen!!! 

Vaak wordt als tegenargument gegeven dat de Gemeente Maastricht al zo veel geld uitgeeft aan sport. Wij zijn 
op dit terrein natuurlijk veel minder op de hoogte dan de deskundigen van de gemeente, maar het op verzoek 
van de Provincie Limburg opgestelde rapport "Sportuitgaven en beleidsinzet van Limburgse gemeenten" geeft 
toch een ander beeld. 
Op pagina 113 staan in Tabel 7 De "Uitgaven en inkomsten voor sport in 2014 naar categorieën, gemiddelde 
per inwoner in Euro's." 

Nederland Limburg Maastricht en 
Mergelland 

Maastricht 

Huren (opbrengsten sportgebouwen) 9,6 

Verhouding baten / lasten (%) 23 

7,2 

15 

3,7 

16 

16,6 !!! 

33 

De verhouding tussen baten en lasten van Maastricht is dus hoog, zelfs vergeleken met landelijke cijfers. 
En uit de bovenste regel blijkt dat dit voor een belangrijk deel te danken is aan de huuropbrengsten, die bijna 
twee keer zo hoog zijn als landelijk. 
En die hoge huuropbrengsten zijn dan ook nog eens voornamelijk te danken aan de binnensporten. 

Als de cijfers van Maastricht vergeleken worden met Limburg en onze naaste buren is het verschil nog veel 
groter. En dit zijn in vrijwel alle takken van sport onze directe concurrenten!!! Zij kunnen dus hun contributie 
veel meer besteden aan betere trainers, meer trainingsuren, reiskostenvergoedingen enz. 

Mocht onverhoopt toch worden vastgehouden aan het toenmalige besluit om de tarieven voor binnensporten  
niet te verlagen, dan pleiten wij ervoor om deze de komende tien jaar in ieder geval ook niet te verhogen met  
de jaarlijkse prijsindex. 

Op deze manier wordt het oorspronkelijke besluit geëerbiedigd, maar wordt op termijn het verschil tussen de 
binnen- en buitensporttarieven toch kleiner. En eerlijker. 
En dit gebeurt dan: 
- sneller dan in de huidige plannen 
- zonder de lasten voor de buitensporters extreem snel te verhogen 
- zonder dat de gemeentelijke begroting geconfronteerd wordt met schokeffecten 

Wij hopen van harte dat wij u met onze argumenten ervan hebben overtuigd dat ons voorstel voor aanpassing 
van de huidige plannen veel beter aansluit bij de indertijd gegeven opdracht: het (op een redelijke termijn) 
verkleinen van de oneerlijke scheefgroei!! 



Dit voorstel wordt van harte ondersteund door de binnensport verenigingen: 

Marij van Aubel, Jurriaan Winckers, Adri Voogd, Lambert van Lieshout 
namens het bestuur van namens het bestuur van 
Badminton club Space Shuttle Basketball club Kimbria 

Corry van Tankeren, namens het bestuur van Lou Gulikers, namens het bestuur van 
Maastrichtse Gehandicapten Sportvereniging Volleybal club Mestreech 

Chris op den Camp, Jimmy Frerejean, John Oey, namens het bestuur van 
LandoTeheux, namens het bestuur van Badmintonclub BC Rally 
Jokers VC Heer volleybal 


